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رئیس انجمن تولیدکنندگان فولاد ایران در 
اصفهان مطرح کرد:

خصوصی سازي؛ تنها چاره اقتصاد

دریا وفایى |نسل فردا : رئیس انجمن تولیدکنندگان فولاد 
ایران گفت: هدف از خصوصى ســازى، کســب درآمد براي 
دولت نیست بلکه هدف اصلى بالابردن بهره ورى بنگاه هاى 
اقتصادى اســت.محمود اســلامیان که درگردهمایی پایان 
ســال اعضاي اتاق بازرگانى اصفهان سخن مى گفت، اظهار 
داشت: یکى از ســوءتدبیرهایى که قبل از انقلاب انجام شد و 
متأســفانه هم چنان ادامه دارد دولتى شدن اقتصاد است.وى 
افزود: تفکر اقتصاد دولتى 80 سال بر نیمى از جهان حکومت 
کرد، ولى در سال 1990 به بن بست رسید و به تاریخ پیوست؛ 
ولى متأسفانه در ایران هم چنان تفکرات دولتی اقتصاد کشور 

وجود دارد.اسلامیان افزود: شوروى با خســارات فراوان این 
تفکر را به دست فراموشى سپرد؛ بایستى از این کشور درس 
بگیریم که اقتصاد دولتى راه حل صحیح و منطقى نیست.رئیس 
انجمن تولیدکنندگان فولاد ایران از تصمیم دولت دوازدهم 
براى خارج شدن از مسیر اقتصاددولتى در سال 97 خبر داد 
و گفت: دستور مقام معظم رهبرى به نیروهاى مسلح مبنى بر 
خارج شدن از اقتصاد یک گام مؤثر در راستاى توانمندشدن 
بخش خصوصى درعرصه اقتصاد است.وى تأکید کرد: اجراى 
صحیح این فرمان درکنار خصوصى سازى واقعى برمبناى اصل 
44 مى تواند نویددهنده آینده اى امیدوارکننده براى فعالان 

اقتصادى بخش خصوصى باشــد.وى با اشاره به حضور مؤثر 
مردم در دفاع مقدس گفت: در دورانى که نه ارتش قوى داشتیم 
و سپاه به تازگى تشکیل شــده بود، این مردم بودند که مقابل 
ارتش بعث عراق ایستادند و مقاومت کردند؛ امروز این مردم 
مى توانند اقتصاد را اداره کنند.اسلامیان تأکید کرد: هدف از 
خصوصى سازى نباید کسب درآمد براى دولت باشد، بلکه هدف 
اصلى بالابردن بهره ورى بنگاه هاى اقتصادى است.وى توجه به 
اهلیت درخصوصى سازى را ضرورى دانست و گفت: بنگاه هاى 
اقتصادى دولتى باید به افرادى واگذار شود که اهلیت آن براى 

مدیریت ثابت شده باشد. 

آیا ورق «جهان نما»  برمى گردد؟
از تاریخى تریــن خیابــان اصفهان کــه بگذرى، 
روبه روى دروازه صفوى، ســاختمانى مشــاهده 
مى کنى کــه دیگر دبدبــه و کبکبه اى نــدارد و 
سماجتش را کنار گذاشته اســت و به نفع میدان 
نقش جهان کوتــاه آمده تا کشــمکش ها بخوابد. 
اکنون این ســاختمان، به بلوغ تازه اى رســیده تا 
کارایى این سازه زمخت نقل محافلى چون شوراى 
اسلامى شــهر اصفهان شود. ســاختمانى که نام 
خود را از پیشــینه تاریخى به عاریت گرفته است، 
در ســال 1376 متولد شــد و کلنگ آن به زمین 
خورد تا با زیربناى بیش از شــانزده هزارمترمربع 
میزبــان 72/2 درصــد واحد تجــارى، 3 درصد 
فروشگاه، 1/3 رستوران، 2/3 درصد صنایع دستى، 
13/4 درصد دفاتــر تجــارى، 1/5 درصد دفاتر 
ادارى، 6 درصد هتل و 3 درصد ســینما شود؛ اما 
پیش بینى کارایى این ســاختمان آن طور که باید 
و شاید به سرانجام نرسید. حالا مردم اصفهان این 
ساختمان را معبرى مى دانند که خیابان طیب را به 
میدان امام حســین وصل مى کند. مغازه هاى این 

ساختمان که بافت تجارى آن را تشکیل مى دهند، 
بیشتر در طبقه همکف هســتند و معمولاً خالى 
از مشــترى. اگر خریدارى هم ببینى به وسوســه 
آب نماى موزیکال وســط این ساختمان، گشتى 
هم در فروشــگاه ها مى زند. انگار این ســاختمان 
درسکوت دارد مى پوســد! این را از ترك هایى که 
در پایه هاى ساختمان ایجاد شــده یا در برخى از 

دیوارها مشاهده مى شود مى توانى ببینى.
میراثى جدید از معمارى نصف جهان

تعدیل و تخریب این ساختمان و رسانه اى 
شدن آن تنها چیزى است که برایش از سال هاى 
دور تاکنون مانده است. بافتى که قرار بود به عنوان 
میراثى جدید از معمارى در میدانى تاریخى ریشه 

بدواند اکنون در حال خاك خوردن است.
به گفته کارشناسان، این ســازه ناهمگون با بافت 
تاریخى است که معمارى قوى دارد؛ بافتى که نه از 
لحاظ تجارى پیشرفتى داشته و نه از لحاظ فرهنگى 
و به عنوان مهمانى ناخوانده براى اصفهان تعریف 

شده است.
ســاختمانى که یکــى از بزرگان معمــارى آن را 
طراحى کرده در زمان ســقاییان نژاد، شــهردار 

اســبق، بخش هایى از آن و  فاز چهارم قســمت 
بیرونى به شرکت تعاونى ناجا واگذار شده بود؛ آن 
زمان قرار بود این بخش ها به هتل تبدیل شود اما 
چنین اتفاقى نیفتاد و این ســازه دست نخورده و 
نیم ساخته باقى ماند. در آن زمان چهره هایى مثل 
عباس حاج رسولى ها، عضو کمیسیون اقتصادى و 
گردشگرى شوراى اســلامى شهر اصفهان معتقد 
بودند که هزینه هایى که براى این ساختمان شده 
است به هیچ وجه هدر نرفته اســت؛ به این سبب 
که فاز چهارم این ســاختمان به قوامین فروخته 
شده و با کامل شــدن طرح ها این ساختمان رونق 

خواهد گرفت.
وى از دلایل رکــود اقتصادى این ســاختمان را 
مجموعه هایى همچون سیتى سنتر، کوثر و مراکز 
تجارى چهارباغ مى داند. مراکزى که وجودشان با 
معمارى هاى نوتر موجب شده مردم جذب آن ها 
شوند. اما طولانى شدن طرح این ساختمان و نماى 
آجرى که مربوط به بیست سال پیش بود از دیگر 
دلایلى است که این ساختمان را در اغما فرو ببرد و 

جذابیتى نداشته باشد.
اینک بعد از ســال ها ارگ قرار اســت نمایى تازه 

پیدا کنــد، ارگى که از سیاســت هاى به جا مانده 
بخش خصوصى دور مانده و قرار اســت با ورود و 
مشــارکت بخش خصوصى به گفته شهردار تازه 
بر کرسى نشسته شــهردارى شکل جدیدى پیدا 
کند. نوروزى درآخرین نشست خود با خبرنگاران 
درباره «جهان نما» تأکید کرد: 90 درصد برنامه ها 
براى رونق گرفتن جهان نما به وقوع پیوسته و اگر 
10 درصد بقیه هم به نتیجه برســد، ارگ دوباره 

سرپا خواهد شد.
قدرت اله نوروزى، مشــکلاتى چون اختلاف بین 
خریداران را از موانع رونق گرفتن جهان نما دانست 

و اظهار داشــت: به دنبــال این هســتیم کارگاه 
تکنولوژى که در شــهر وجود دارد را به اینجا وارد 
کنیم: «مذاکرات انجام شده و امیدواریم این ارگ 
را به شهرك علمى و تحقیقاتى گره بزنیم و نقش 

جهان را مرکز رشد کنیم.»
وى با اشــاره به اینکه اگر 10 درصد باقى مانده در 
رابطه با مشکلات این ارگ معادلات مان را به هم 
نزند، درصدد ایجاد تردد در ارگ هستیم تا مرکز 
تجمع علمى باشــد و با فعالیت هاى جدیدى که 
در آن ایجاد مى شــود به مــرور ارگ جهان نما از 

خاموشى به درآید.

سازه اى که نام تاریخ را یدك مى کشد

مدیرعامل شرکت آبفا استان 
اصفهان درجشن خانواده بزرگ آبفا 

استان اصفهان اعلام کرد:
راهبرد سازگارى با کم آبى را 

تبیین مى کنیم

مدیرعامل درجشن خانواده بزرگ شرکت 
آب وفاضلاب استان اصفهان که باحضور 
بیش از ســه هزاروپانصدنفر ازکارکنان 
به همراه خانواده هاى شان با هدف تجلیل 
از دانش پژوهان ممتاز، بانوان فرهیخته و 
بازنشستگان سال 96 برگزار شد، گفت: 
اگر امروز خانــواده بزرگ آبفــا باکمال 
آرامش درکنار یکدیگر «روز زن» را جشن 
گرفتند، مدیون تــلاش و تدبیر فعالان 
صنعت آبفا در اصفهان هستند که به رغم 
چالش ها توانستند آب شرب مشترکان را 

به صورت پایدار تأمین کنند.
هاشــم امینى، برتأمین پایدار آب شرب 
مردم تأکید کرد و خاطرنشــان ساخت: 
تمام تلاش ها در ســال 97 براى تأمین 
آب شــرب پایدار مردم در استان بسیج 
مى شــود؛ این درحالى ســت که حوزه 
زاینده رود در ســال آبى جارى کمترین 
بارش را در 50 سال گذشته داشته است؛ 
اما با این وجود درصدد هستیم با رویکرد 
مقابله با بدمصرفى و از سویى با سازگارى 
با کم آبى، آب شــرب مردم را هم چنان 

پایدار تأمین کنیم.
وى خانواده هــاى کارکنان را ســفیران 
مصرف بهینه آب درجامعه خواند و اعلام 
کرد: تک تک اعضاى خانــواده کارکنان 
درواقــع ســفیران مصــرف بهینه آب 
درجامعه هستند؛ چراکه یکى از راه هاى 
دسترســى پایدار به آب شرب، درست 
مصرف کردن آن است اگر مردم بد مصرف 
کردن این مایه حیاتى را کنار بگذارند و 
آب را بهینه مصرف کنند، به رغم کمبود 
شدید منابع آبى مى توان امیدوار به تأمین 
آب شرب مردم در تمام ساعات شبانه روز 

بود.
مدیرعامل و رئیس هیئت مدیره شرکت 
آبفا اســتان اصفهــان به جایــگاه ویژه 
شــرکت در صنعت آبفا درکشور اشاره و 
تصریح کرد: شرکت آبفا استان اصفهان 
درســال هاى اخیر توانســته با همدلى 
وهمکارى تک تک کارکنان برمشکلات 
موجــود غلبه کنــد و خدمات رســانى 
پایدار به مشــترکان را ســرلوحه کارها 
قرار دهد که در این زمینه بســیار موفق 
بــوده؛ به طورى کــه درعرصه توســعه 
خدمات نه تنها در کشــور پیشــرو بوده 
بلکه الگوى بسیار مناسبى براى بسیارى 
از شــرکت هاى آب وفاضلاب درکشــور 

به شمار مى آید.
هاشــم امینى عنوان کرد: شــرکت آبفا 
اســتان اصفهان درنظر دارد با اقدامات 
فنى، مهندسى وفرهنگى راهبرد سازگارى 
با کم آبى را براى مشترکان تبیین کند تا 
بهتر بتوانیم بر پیامدهاى ناشى از کم آبى 

دراستان غلبه کنیم.
وى با اشاره به بزرگداشت مقام زن بیان 
داشت: هم اکنون بانوان شــاغل در آبفا 
جزو اثرگذارتریــن و مؤثرترین کارکنان 
محسوب مى شوند که به رغم وظایفى که 
در محیط خانه و خانواده دارند، به خوبى 
وظایف ادارى خود را به بهترین شــکل 

ممکن انجام مى دهند.
امینى خطــاب به دانش آمــوزان ممتاز 
گفــت: دانش آموزان باید بــراى فردایى 
بهتر به خوبــى دانــش را بیاموزند و در 
دوران تحصیل تلاش خود را صرف کسب 
علم ودانش کنند تا ایرانى آباد بســازند. 
همچنین باید به عنوان سفیران شرکت 
آبفا مردم را به مصرف صحیح آب ترغیب 

کنند.
مدیرعامل شــرکت آبفا استان اصفهان 
با بیان اینکه ما میراث دار بازنشســتگان 
هستیم، عنوان کرد: کارمندانى که امسال 
مفتخر به بازنسشــتگى شدند بدانند که 
شــاغلان میراث دار آنان هستند و سعى 
براین اســت بــا بهره گیــرى از چگونه 
خدمت کردن شما به مردم، زمینه ارتقاى 
خدمت رســانى را بیش ازپیش توســعه 
دهیم و آروزى موفقیت  براى دوران پس 

از خدمت را براى شما خواستاریم.

خبر ویژه

 دریا قدرتى پور | گروه اصفهان
power fullsea@gmail.com

خشکسالى مدیریت شهرىبازرگانى

نســل فردا: درگردهمایی اعضاي اتاق 
بازرگانی و فعالان اقتصادي استان اصفهان، 
برنامه راهبردى اتــاق بازرگانى اصفهان 
با حضور دســتیار ویژه استاندار رونمایی 
شد. مصطفى رناسى، در این آیین گفت: 
سند راهبردى اتاق بازرگانى اصفهان در 
دوازده جلد شامل برنامه راهبردي اتاق و 
برنامه راهبردي کمیسیون هاى تخصصى 
به همت کمیسیون سیاست گذارى و پایش 
تهیه و تدوین شد. وى افزود: این سند شامل 
راهبرد کمیسیون هاى اتاق است که پس 

از جمع آورى داده ها از اعضاى کمیسیون 
و کمیته هاى تخصصى و بــا قرارگرفتن 
درجدول swot، تعیین کننده استراتژى 

هر کمیسیون است.
رئیس کمیسیون سیاست گذارى و پایش 
اتاق بازرگانى اصفهان تأکید کرد: فعالیت 
براساس استراتژى مشــخص مى تواند 
حرکت اتاق بازرگانى را هدفمندتر و مؤثرتر 
سازد.وى توجه به توسعه کسب وکار فعالان 
اقتصادى را از رویکردهاى مهم این سند 
برشمرد و گفت: این سند براساس مؤلفه ها 
و مزیت هاى اقتصادى استان تهیه و تنظیم 
شده اســت. گفتنی اســت در پایان این 
گردهمایی از مدیرعامــل فولادمبارکه، 
تهیه  کنندگان برنامه راهبردي و اعضاي 
برتر کمیسیون ها اتاق بازرگانی اصفهان با 

اهداي لوح تقدیر و تندیس قدردانی شد.

نســل فردا: مدیرکل هواشناسى استان 
اصفهان اعلام کرد: بارش ها در این خطه 
در بهار سال آینده نسبت به مدت مشابه 
ســال هاى گذشــته کمتر از میانگین 
و به صــورت رگبــارى درنواحــى غربى 

پیش بینى مى شود.
مجید بیجندى، درجمع خبرنگاران افزود: 
براساس آخرین برآورد نقشه ها و مدل هاى 
هواشناســى، وضعیت بارش ها دراستان 
اصفهان دربهار آینده درمقایسه با میزان 

میانگین سال گذشته کمتر خواهد بود.

وى با بیان اینکه میــزان بارش ها در بهار 
آینده در سرچشمه هاى زاینده رود نیز کمتر 
خواهد بود، گفت: وضعیت کم بارشى در 
غرب استان و سرچشمه هاى «زاینده رود» 

بیشتر خودنمایى مى کند.
مدیرکل هواشناسى استان اصفهان با بیان 
اینکه بارش ها در این اســتان درمقایسه 
با میــزان بارش ها در بلندمــدت هم در 
وضعیت خوبى قرار ندارد گفت: این استان 
در رده پنجمین استان کشور از نظر میزان 

کم بارشى بلندمدت قرار دارد.
بیجندى بااشــاره به میزان کمِ بارش ها 
در استان اصفهان درمقایسه با بلندمدت 
گفت: میمه با 85 درصــد بارش کمتر از 
میزان بارش نسبت به بلندمدت و سایر نقاط 
استان هم نسبت به بلندمدت با کاهش 

بارش مواجه هستند. 

نسل فردا: شــهردار اصفهان گفت: قرار 
بود دولت 65 میلیاردتومان در سال جارى 
براى تکمیل سالن اجلاس اصفهان کمک 
کند که مراحل آن طى شده ولى هنوز این 
مبلغ پرداخت نشده است.قدرت اله نوروزى 
اظهار داشت: زمانى که برکرسى شهردارى 
اصفهان تکیه زدم، بودجه اصفهان تنها 30 
درصد جذب شده بود درصورتى که باید 
80 درصد باشد. وى با بیان اینکه مقدارى 
از بودجه جذب شده صرف پرداخت وام ها 
مى شود، افزود:در این مدت تلاش کردیم 

که جذب بودجه را به 80 درصد برسانیم. 
شهردار اصفهان تصریح کرد: با وجود تغییر 
مدیریت ها جذب بودجه بیش از 5 درصد 
افزایش داشــت و براى افزایش بودجه به 
میزان 100 درصد اقدامات بیشترى باید 
صورت بگیرد. وى ادامه داد: از بودجه 97 
مقدار 500 میلیاردتومان که مقدارى از 
آن اوراق مشارکت و 250 میلیارد تومان 
کمک دولت است براى متروى اصفهان در 
نظر گرفته شده است. نوروزى گفت: براى 
سال آینده بودجه را به 3000 میلیاردتومان 
رساندیم؛ از این رو با تشکیل اتاق فکرهاى 
متعدد و جذب درآمد، ســنجش پذیرى 
و برنامه  هایى که داریــم برخلاف وجود 
مشکلات در سطح کشور و در شهردارى 
اصفهان امیدواریم با این افزایش بودجه 

وضعیت بهترى داشته باشیم.

بدقولى 65 میلیاردتومانى دولت سد راه سالن اجلاس بارندگى هاى اصفهان درفصل بهار کمتر از میانگین خواهدبودبرنامه راهبردى اتاق بازرگانى اصفهان رونمایی شد
شهردار اصفهان:مدیرکل هواشناسى استان اصفهان خبر داد:با حضور پرشور فعالان اقتصادي استان اصفهان؛

معاون عمران شهرى شهردارى اصفهان:

10  اکیپ براي بهسازي آسفالت شهر فعال است
نسل فردا- گروه اصفهان: معــاون عمران شهرى 
شهردارى اصفهان اعلام کرد: ده اکیپ اجرا و بهسازي 
آسفالت، دراصفهان مشغول به فعالیت هستند که شش 
اکیپ از آن ها به صورت روزانه و چهار اکیپ به صورت 

شبانه در مناطق پانزده گانه شهر فعالیت مى کنند.
بــه گــزارش اداره ارتباطات رســانه اى شــهرداري 
اصفهان، ایرج مظفر با بیان اینکــه در روزهاي پایانی 
سال مهندسان و کارگران براى بهبود آسفالت معابر 
به صورت شبانه روزى تلاش مى کنند، افزود: با توجه 
به سیاست هاى اقتصادمقاومتى، به جاي روکش کردن 
آسفالت، ساماندهى و لکه گیرى اصولى آسفالت معابر 

اصفهان مورد توجه قرار گرفته است.
وي از توزیع 218 هــزار تن آســفالت درقالب 168 
هزارمترمربع از سطح معابر در سال جارى و درسطح 
شهر اصفهان خبر داد و افزود: اعتبار اختصاص یافته به 
آسفالت معابر، در بودجه امسال 50 میلیاردتومان است.

معاون عمران شهرى شهردارى اصفهان با بیان اینکه 
دراصفهان حفارى هــا و ترمیم هاى غیراصولی، متهم 

اصلى تخریب آسفالت معابر شهر است، اذعان داشت: 
حدود 70 درصد تخریب آســفالت معابر فرعى براثر 
حفارى ها ایجاد مى شــود چراکه پــس از حفارى ها، 
انجام نشدن صحیح زیرســازى ها، تردد ماشین هاى 
سنگین، نفوذ آب از رفوژ فضاى سبز به آسفالت و کیفیت 
تولید و اجراى آسفالت مجدد نیز در تخریب آسفالت 

معابر اصفهان سهم دارند.
مظفر با بیان اینکه براى رفع این مشکل در شهر اصفهان، 
کمیسیون عالى حفارى ها متشکل از شهردار اصفهان 
و مدیران عامل شرکت هاى تأسیساتى تشکیل شده 
است، تصریح کرد: این کمیسیون با محوریت معاونت 
عمران شهرى شهردارى اصفهان و با حضور شرکت هاى 
خدمت رسان، معاونت خدمات شهرى و شهردارى هاى 

مناطق فعالیت مى کند.
وي تأکید کرد: براى دوام و ماندگارى آســفالت معابر 
باید زیرسازى خیابان ها از نظر دفع آب ها، وجود چاه ها 
و ســفره هاى زیرزمینى آب، مکان هاى نشتى آب و 
زهکشى، به طورمرتب بررسى و کنترل شود، نه اینکه 

بدون توجه به این موارد، تنها آسفالت ریزى انجام شود.
معاون عمران شهرى شهردارى اصفهان با بیان اینکه 
لایه هاى آسفالت در بزرگراه هاى شهر به دلیل ترافیک 
سنگین و تردد وسایل نقلیه بیشتر از معابر دیگر است، 
عنوان کرد: اجراى آسفالت درمعابر اصفهان براساس 

استاندارد انجام مى شود.
وي با بیان اینکه زیرسازى هایى که درسال هاى اخیر 
انجام شده اســتاندارد اســت، اذعان داشت: برخى از 
بخش هاى حلقه سوم ترافیکى شهر که عمر بیست ساله 
دارد، داراى آسفالت مناسبى اســت  ولى در برخى از 
قسمت ها نیاز به ترمیم احساس مى شود که با هماهنگى 

با پلیس راهور انجام مى گیرد.
مظفر با بیان اینکه درحال حاضر مهندسان و کارگران 
شبانه روزى براى بهبود آسفالت معابر تلاش مى کنند، 
عنوان کرد: بیشــترین عملیات اجرایی آسفالت طى 
سال جارى به ترتیب مربوط به منطقه دوازده با هفده 
هزار تن، منطقه چهارده با شانزده هزارتن هزار و منطقه 

ده با چهارده هزار تن است.

خبر تصویرى

مدیرعامل شــرکت نمایشــگاه هاى بین المللى استان اصفهان 
هم زمان با 22 اسفندماه روز بزرگداشت شهدا با خانواده هاى شهید 
«عباس بابایى» و شهید «اکبرشهبازى»،  از شهداى محله پل شهرستان 

دیدار و گفت وگو کرد.  
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از طرف بابا و مامان 
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رئیس کمیسیون حمل و نقل، محیط زیست و فناورى 
اطلاعات شوراى شهر:

تضعیف تاکسى هاى آنلاین درمان درد 
شهردارى نیست

رئیس کمیسیون حمل ونقل، محیط زیست و فناورى اطلاعات 
شوراى اسلامى شهر اصفهان گفت: تضعیف تاکسى هاى آنلاین 
مشکل سازمان تاکســى رانى را حل نمى کند؛ باید در راستاى 

توانمندسازى گام برداریم.
علیرضا نصراصفهانى، در گفت وگو با ایمنا با اشــاره به اصلاح 
بودجه 96 و بررسى و تصویب بودجه 97 سازمان تاکسى رانى 
شهردارى اصفهان اظهار کرد: براى این سازمان دربودجه سال 

آینده پنج میلیاردتومان بودجه درنظر گرفته شده است.
وى با بیان اینکه سال آینده درکنار نوسازى ناوگان تاکسى رانى 
که هرســال نیز مورد توجه بوده ســاماندهى خطوط ثابت و 
گردشى سازمان اتوبوس رانى نیز دردستور کار ویژه قرار دارد، 

افزود: با توجه به بهره بردارى کامــل از خط یک مترو اصفهان 
ضرورى است بازنگرى براى ارائه خدمات این نوع حمل ونقل 

عمومى انجام شود.
رئیس کمیسیون حمل ونقل، محیط زیست و فناورى اطلاعات 
شــوراى اســلامى شــهر اصفهان تصریح کرد: بــا راه اندازى 
قطارشــهرى و توســعه خطوط اتوبوس رانى فعالیت سازمان 
تاکسى رانى با مشکلاتى مواجه شــد؛ از این رو با برنامه ریزى 
جدید سعى داریم ناوگان تاکسى رانى با مشکل کمبود مسافر 

روبه رو نشود. وى درخصوص رویکرد شــورا نسبت به فعالیت 
تاکســى هاى آنلاین دراصفهان گفت: این تاکسى ها پدیده اى 
است که به وجودآمده و مردم از آن استقبال مى کنند؛ از این رو 
رویکرد ما تغییر رویکرد در فعالیت تاکسى رانى و توانمندسازى 

آن ها براى ارائه خدمات بهتر به مردم است.
نصراصفهانــى تصریــح کرد: تضعیــف تاکســى هاى آنلاین 
مشکل سازمان تاکســى  رانى را حل نمى کند و باید در راستاى 

توانمندسازى گام برداریم.


